
 
 
Uitermate geschokt was ik, van het artikel in Stadsblad Utrecht vandaag waarin staat dat de provincie 
Utrecht goedkeuring heeft gegeven om de rijdraden van het tramtraject Utrecht Jaarbeursplein - 
Nieuwegein-Centrum te voorzien van 750 volt. Niet omdat een nieuw type tram daar om vraagt: de 
provincie vindt het blijkbaar proportioneel om willens en wetens mensenlevens in het gevaar te 
brengen in het bestrijden van koperdieven. Hoewel wij gelukkig geen doodstraf meer kennen, vinden 
jullie dit hiervoor wel passend? Om maar niet te spreken over mogelijke ongevallen van onschuldige 
mensen. 
 
Ik zie graag een reactie tegemoet. 
 
 


